
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXIII/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 22 kwietnia 2010r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1410. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 15 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1.Sprawy regulaminowe:                                                                                     

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                        

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

11 marca 2010r.,                                                                                          

2.Interpelacje i zapytania radnych.                                                                    

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za rok 2009 i udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu.                                                                                                                

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                          

b) stanowisko Komisji Rewizyjnej,                                                                                      

c) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,                                                                   

d) stanowiska pozostałych Komisji,                                                                                  

e) stanowiska Klubów Radnych,                                                                                          

f) dyskusja,                                                                                                                           

g) głosowanie nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

goleniowskiego za 2009r.,                                                                                                      

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

w Goleniowie.                                                                                                                     

4. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                              

a) wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających o mocy powyżej 6 

KM na wodach Jeziora Przybiernowskiego,                                                                      
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b) udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,                                             

c) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. 

d) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/329/10 z dnia 

11 marca 2010r.,                                                                                                           

e) rozpatrzenia skargi,                                                                                                   

f) rozpatrzenia skargi,                                                                                                       

g) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/319/10 z dnia 

11 marca 2010r.                                                                                                            

h) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII /322/10 z dnia 

11 marca 2010r.                                                                                                               

i) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/325/10 z dnia 

11 marca 2010r.                                                                                                               

j) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/323/10 z dnia 

11 marca 2010r.                                                                                                          

k) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/318/10 z dnia 

11 marca 2010r.                                                                                                            

l) rozpatrzenia skargi.                                                                                                                    

5. Blok informacyjny:                                                                                              

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                               

- informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                                        

6. Wolne wnioski.                                                                                                                     

7. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                                          

8. Zamknięcie obrad.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 

XXXIII sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę                     

z Wicestarostą oraz przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził, że na sali obrad jest 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.                         

Ad.1.b. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek i zapytał, czy 

są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę.  

Starosta Tomasz Stanisławski wprowadził do porządku do pkt 4 jako ppk 

4.b. projekt uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na 2010r. dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie w obecności 14 

radnych.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas wniósł 9 

projektów uchwał dot. rozpatrywania skarg, w tym 1 skarga Państwa Haliny 
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i Mariana Cyganko i 8 skarg Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW”                   

w Nowogardzie.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie w obecności 15 

radnych.  

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z XXXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 11 marca 2010r. był 

do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

uwagi do powyższego protokołu? 

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 14 głosami za, w obecności 14 radnych.  

Ad.2. Radny Mirosław Guzikiewicz wniósł o jak najszybsze naprawienie 

przez Wydział Dróg Powiatowych w Goleniowie nawierzchni drogi powiatowej 

nr 13 pomiędzy Stepnicą, a Kartlewem i drogi na odcinku Wierzchosław- 

Zielonczyn.                                         

Ad.3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2009r. 

stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

Ad.3.a. Starosta Tomasz Stanisławski odczytał stanowisko Zarządu Powiatu 

do powyższego sprawozdania. Stanowisko to stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad.3.b. Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas 

odczytał stanowisko Komisji do sprawozdania, które stanowi zał. nr 4 do 

protokołu.   

Godz. 1215 – przybyła radna Danuta Domaradzka – stan Rady 16 radnych. 

Ad.3.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc przedstawił uchwałę Nr 

XXIII/69/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                     

w Szczecinie z dnia 6 kwietnia 2010r. w sprawie wydania opinii dotyczącej 

sprawozdania Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu za 

2009r., która stanowi zał. nr 5 do protokołu oraz uchwałę Nr 

XXXV/124/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Szczecinie z dnia 14 kwietnia 2010r. w sprawie wydania opinii dotyczącej 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Goleniowie z tytułu wykonania budżetu 

za 2009r., która stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad.3.d. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela 

Rybicka poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie                

z wykonania budżetu i była za udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu 

za 2009r.   
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Pan Mirosław Guzikiewicz 

poinformował, iż Komisja wypracowała wspólne stanowisko z Komisją 

Rewizyjną., które przedstawił Pan K. Lembas. 

Ad.3.e. Przewodniczący Klubu Lewica i Demokraci Pan Czesław Siwek 

odczytał stanowisko Klubu, które stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Pani Gizela Rybicka w imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa 

Ludowego powiedziała, iż Klub pozytywnie ocenił realizację budżetu                             

i sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r. i jest za udzieleniem 

absolutorium Zarządowi Powiatu.  

Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Mirosław 

Guzikiewicz podziękował pozostałym Klubom za pracę nad samym 

sprawozdaniem i wykonaniem samego budżetu powiatu, ponieważ gros 

trafnych uwag dot. budżetu, a wypracowanych na Komisjach nie było takim 

kosztem, by tylko wydać pieniądze, dlatego, że są. Kierowano się tylko 

koniecznością wydatkowania środków zawartych w budżecie. Mając na 

uwadze dwie sztandarowe inwestycje tj. budowa szkoły specjalnej oraz 

budowa domków dla dzieci jest priorytetowa i która w dalszej przyszłości 

przyniesie korzyść. 

Ad.3.f. Radny Kazimierz Lembas podsumowując całą kadencję, jego zdaniem 

radni z opozycji nie czuli się w pracach tej Rady jak typowa opozycja. 

Radnemu podobał się prowadzony dialog i partnerstwo zarówno radnych 

koalicyjnych jak i opozycyjnych, gdzie również nie było działań 

ukierunkowanych politycznie, a większość działań Rady była skierowana ku 

dobru wykonania zadań, których wspólnie się radni podjęli. Były też zadania, 

których nie udało się zrealizować np. nie udało się do końca rozwiązać 

problemu działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego „FALA”                              

w Goleniowie. Radny dodał, iż podobało mu się to, iż lekką ręką  Rada nie 

zadłużała powiatu i środki były wydawane naprawdę na rzeczy, czy 

inwestycje które były konieczne. Drugim dużym problemem jest sprawa 

związana z domem dziecka, w dalszym ciągu nie wiadomo jak będzie 

wyglądać dalsza budowa domków dla dzieci i w jaki sposób zostanie 

sfinansowana, czy otrzymamy na ten cel środki z zewnątrz. Ponadto radny          

K. Lembas stwierdził, iż Rada powinna coś postanowić w kwestii 

finansowania szpitala powiatowego w Goleniowie, ponieważ nakłady na 

służbę zdrowia są coraz mniejsze i trudno będzie dług szpitala pokryć                    

z własnych środków. W chwili obecnej szpital ma już 400 tyś zł. środków 

wymagalnych. Na zakończenie radny Lembas powiedział, iż największe 

wyzwanie jakie stoi przed tą i następną Radą to jest na pewno budowa 

Centrum Rewalidacyjnego w Goleniowie. Radny dodał, iż dobrą praktyką 

było to, iż większe dyskusje toczyły się na posiedzeniach Komisji, natomiast 
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na sesjach były przedstawiane już tylko stanowiska i przeprowadzane 

głosowania. Ponadto radny Lembas stwierdził, iż w tej kadencji Zarząd 

Powiatu otrzymywał więcej wytyków i zarzutów od koalicjantów, aniżeli od 

opozycji. Radny podziękował koalicji za to, iż potrafiła stworzyć taki klimat, 

że opozycja czuła się w tej Radzie bardzo bobrze.    

Radny Waldemar Tunkiewicz powiedział, iż nie przypomina sobie, aby                       

w którejkolwiek kadencji padło tyle gorących słów od opozycji skierowanych 

do koalicji i za te miłe słowa w imieniu własnym podziękował opozycji. 

Ad.3.g. W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem 

Sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2009r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.     

Ad.3.h. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod 

głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Zarządu Powiatu w Goleniowie, stanowi zał. nr 8 do protokołu.    

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za udzieleniem 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Goleniowie za 2009r. głosowało 16 

radnych.                   

UCHWAŁA NR XXXIII /331/ 10 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Głos zabrał Starosta Tomasz Stanisławski, który podziękował serdecznie za 

gorące słowa usłyszane od opozycji, jak również całej Radzie za udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu.  

Ad.4.a. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania 

jednostek pływających o mocy powyżej 6 KM na wodach Jeziora 

Przybiernowskiego przedstawił Przewodniczący Rady W. Kaleczyc. Projekt ten 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.   

W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował Radę, iż na sesję przybył 

Wójt Gminy Przybiernów Pan Tadeusz Kwiatkowski, który chciałby w tej 

sprawie zabrać głos i poprosić Radę o podjęcie tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy Przybiernów, który 

poinformował Radę, iż na terenie Gminy Przybiernów znajduję się 100 ha  

jezioro, nad którym jest jedyne kąpielisko w Przybiernowie. Jezioro to ma trzy 

wyspy, na których są strefy rozrodu ptactwa wodnego, tarliska ryb                                     

a w związku, z tym jest jeziorem atrakcyjnym, które przyciąga dużą ilość 

turystów ale największy problem sprawiają turyści, którzy na jeziorze 

poruszają się skuterami o dużej mocy i jeżdżą nimi również wśród kapiących 

się. W ubiegłym roku doszło do dwóch wypadków, w których 

pokrzywdzonymi były właśnie osoby kąpiące się. Ponadto takiego sprzętu 
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używają również kłusownicy, którzy w okresie połowu węgorza są na jeziorze 

bardzo aktywni. Wójt zapewnił Rade Powiatu, iż podjęcie tej uchwały   

niczemu nie zaszkodzi, a wręcz odwrotnie pomoże w utrzymaniu ciszy                              

i spokoju na tym akwenie.  

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu pozytywnie 

zaopiniował niniejszy projekt uchwały.        

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniował powyższy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż Komisje 

miały wątpliwość, co do aspektów prawnych podjęcia tej uchwały w związku 

z tym, Komisja nie głosowała w sprawie wydania opinii do tego projektu 

uchwały.  

Radny Zygmunt Heland zwrócił się do Wójta Gminy Przybiernów Pana 

Kwiatkowskiego z pytaniem, czy nie byłoby lepiej zakazać całkowitego 

poruszania się na tym jeziorze sprzętem mechanicznym?  

Pan Kwiatkowski odpowiedział, iż nie chciano wprowadzać całkowitego 

ograniczenia w korzystaniu z tego akwenu. Mniejszy sprzęt nie rozwija zbyt 

dużych prędkości i jest bezpieczny dla osób kąpiących się. Ponadto małymi 

łodziami po jeziorze porusza się straż łowiecka i policja.  

Radny Sylwester Górzny zapytał, czy na pewno Rada Powiatu ma 

kompetencje do podjęcia uchwały o takim zakazie? 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poprosił o zabranie głosu w tej sprawie 

Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Pana Andrzeja Mucka, 

który potwierdził, iż właśnie tylko Rada Powiatu jest władna podjąć taką 

uchwałę i jest to ograniczenie hałasu na ciekach wodnych i dotyczy to tylko 

celów turystycznych. Na pewno ta uchwała nie ograniczy celów 

gospodarczych, policji, czy straży łowieckiej.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Starosty z pytaniem w jaki sposób 

Zarząd będzie wykonywał tę uchwałę i jak będzie respektować ten zakaz.   

Wójt Gminy Przybiernów Pan T. Kwiatkowski poinformował, iż Gmina sama 

oznakuje teren jeziora i oczywiście poda do publicznej wiadomości informacje 

o takim zakazie, a dodatkowo będzie zawarte pomiędzy Powiatem, a Gminą 

porozumienie w tej sprawie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających o mocy powyżej 6 



7 
 

KM na wodach Jeziora Przybiernowskiego Rada głosowała jednogłośnie,                  

w obecności 16 radnych.     

UCHWAŁA NR XXXIII/332/10 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad.4.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej 

dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, który 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                            

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu                               

i Infrastruktury poinformował, iż Komisje nie wydały opinii do tego projektu 

uchwały pozostawiając podjęcie decyzji radnym na sesji. 

Starosta T. Stanisławski dodał, że do tego projektu uchwały jest pozytywna 

opinia Rady Społecznej SPSP w Goleniowie. Uchwała w tej sprawie stanowi 

zał. nr 13 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. dotacji celowej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/333/10 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad.4.c. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. stanowi 

zał. nr 15 do protokołu.  

Radna Gizela Rybicka – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                          

i Oświaty poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu                        

i Infrastruktury poinformował, iż Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  
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UCHWAŁA NR XXXIII/334/10 stanowi zał. nr 16 do protokołu.   

Ad.4.d. Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego                  

w uchwale nr XXXII/329/10 z dnia 11 marca 2010r., stanowi zał. nr 17 do 

protokołu.        

Godz. 1300 – przybyła radna Anna Fedorczuk-Smolira, stan Rady 17.   

Radny Rafał Torzewski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Witolda 

Kaleczyca z prośbą o udzielenie głosu Panu Marianowi Cyganko, który 

chciałby kilka słów przekazać Radnym przed podjęciem uchwały w sprawie 

jego wniosku o ponowne rozpatrzenie skargi.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc oddał głos Panu Cyganko. 

Pan Marian Cyganko stwierdził, iż ponowne  rozpatrzenie jego skargi również 

przemilcza dwa punkty odnośnie Pani Kwiatkowskiej i skarżący zarzuca 

Radzie Powiatu, że nie otrzymał odpowiedzi na zarzuty postawione                         

w skardze.  

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Heland zaproponował, aby dla 

wyjaśnienia kwestii spornych Pan Cyganko spotkał się z Komisją Rewizyjną.  

Radna Gizela Rybicka sprzeciwiła się tej propozycji, powiedziała że są 

ustalone pewne procedury rozpatrywani skarg i Komisja Rewizyjna już po raz 

drugi się tą skargą zajmowała i w konsekwencji została przygotowana 

uchwała, którą Pan Lembas przedstawił.   

Przewodniczący zwrócił się do Pani Lucyny Skałeckiej-Włodarczyk                        

o ustosunkowanie się do wypowiedzi Pana Mariana Cyganko.  

Pani Skałecka-Włodarczyk powiedziała, iż syn Państwa Cyganko Paweł, który 

ma około 30 lat jest upośledzony umysłowo w stopniu znacznym                                    

i sprawowanie opieki przez pracowników DPS-u nad tym młodym mężczyzną 

jest bardzo trudne. Dodatkowo żądania Pana Cyganko dotyczące 

wyeliminowania jednej z pracownic do opieki nad Pawłem Cyganko jest 

organizacyjnie niemożliwe. 

Na zakończenie Pan K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił 

powyższy projekt uchwały i powiedział, iż Komisja ponownie rozpatrując 

skargę Państwa Cyganko uznała skargę za bezzasadną i zwrócił się do Rady 

o podjęcie tej uchwały.    

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Heland zgłosił wniosek o wycofanie tego 

projektu uchwały z porządku sesji i zaproponował, a by Komisja Rewizyjna 

ponownie przeanalizowała zarzuty postawione w skardze również z udziałem 

Pana Mariana Cygano i Pani dyr. DPS-u. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas sprzeciwił się temu wnioskowi 

wyjaśniając, iż Komisja nie ma prawa rozpatrywać skargi pod kątem 

medycznym tylko, czy zostały naruszone przepisy prawa przez Panią dyr. 

DPS-u.  

Radny Z. Heland zgłosił wniosek o ponowne rozpatrzenie skargi Państwa 

Cyganko przez Zarząd Powiatu. 

Głos zabrał Sekretarz Powiatu Ryszard Bulowski, który poinformował Radę, 

iż ze Statutu Powiatu wynika, iż skargę na kierownika jednostki może 

rozpatrzeć tylko i wyłącznie Komisja Rewizyjna. W tej sytuacji można jedynie 

złożyć wniosek o wycofanie tego projektu z porządku sesji, który należy 

przegłosować. Natomiast z informacji Pana Lembasa wynika, iż Komisja 

Rewizyjna rozpatrywała dwukrotnie skargę Państwa Cyganko i doszła do 

wniosku, że przepisy prawa w postępowaniu Pani Dyr. dot. wyłącznie 

wykonywania jej obowiązków jako kierownika takiej jednostki, jaką jest DPS 

nie zostały naruszone. Dlatego takiego wniosku nie można stawiać, bo 

Zarząd Powiatu nie jest właściwy do rozpatrzenia tej skargi.  

Wiceprzewodniczący Rady Z. Heland ponowił wniosek o wycofanie                     

z porządku obrad powyższego projektu uchwały i skierowanie do Komisji 

Rewizyjnej w celu ponownego przeanalizowania skargi.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada 13 głosami za, 3 

wstrzymującymi się 1 głosem za wniosek radnego Helanda odrzuciła.  

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc poddał 

pod głosowanie projekt uchwały dot. rozpatrzenia skargi Państwa Cyganko. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/329/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała 14 głosami za, przy 3 wstrzymujących się.     

UCHWAŁA NR XXXIII/335/10 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad.4.e. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa 

Geodezyjnego „GEODNOW” Sp. z o.o. w Nowogardzie omówił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Pan Kazimierz Lembas. Projekt tej uchwały stanowi zał. 

nr 19 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/336/10 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  
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Ad.4.f. W kolejnym punkcie Radny K. Lembas omówił projekt uchwały                     

w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW” 

Sp. z o.o. w Nowogardzie stanowiący zał. nr 21 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Rada przyjęła 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się.  

UCHWAŁA NR XXXIII/337/10 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad.4.g. Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego                         

w uchwale nr XXXII/319/10 z dnia 11 marca 2010r. omówił K. Lembas. 

Projekt ten stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/319/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/338/10 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Ad.4.h. Radny K. Lembas przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/322/10 z dnia 11 

marca 2010r., który stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/322/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.    

UCHWAŁA NR XXXIII/339/10 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad.4.i. Następnie Radny K. Lembas omówił projekt uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/325/10 z dnia 11 

marca 2010r., która stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/325/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/340/10 stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Ad.4.j. Projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego                      

w uchwale nr XXXII/323/10 z dnia 11 marca 2010r. omówił radny K. 

Lembas. Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/323/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/341/10 stanowi zał. nr 30 do protokołu.    
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Ad.4.k. Radny K. Lembas omówił projekt uchwały w sprawie podtrzymania 

stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/318/10 z dnia 11 marca 2010r., 

który stanowi zał. nr 31 do protokołu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XXXII/318/10 z dnia 11 

marca 2010r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/342/10 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Ad.4.l. W kolejnym punkcie radny K. Lembas przedstawił projekt uchwały                 

w sprawie rozpatrzenia skargi Przedsiębiorstwa Geodezyjnego „GEODNOW” 

Sp. z o.o. w Nowogardzie, który stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIII/343/10 stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami                        

w okresie od 25 lutego 2010r. do 14 kwietnia 2010r. stanowi zał. nr 35 do 

protokołu.                                                                                                                   

Opinia Zarządu Powiatu do sprawozdania z wykonania planu finansowego 

SPSP w Goleniowie za okres 01.01.2009r. do 31.12.2009r. stanowi zał. nr 

36 do protokołu.   

Radny Waldemar Tunkiewicz poprosił o wyjaśnienie punkt ze str. 5 dot. 

zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 200.000 zł przez ZSP                  

w Nowogardzie na autobus w ramach programu „Wyrównywanie różnic 

między regionami II” i zapytał ile docelowo ten autobus będzie kosztować? 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Inwestycji i Promocji Jacek Łapaj odpowiedział, 

że takie zabezpieczenie jest wymagane do złożenia wniosku, a ostateczna 

cena tego autobusu będzie znana dopiero po przetargu.  

Radny Sylwester Górzny zapytał, czy inne szkoły też złożyły wnioski o zakup 

autobusu? 

Pan Jacek Łapaj odpowiedział, że tylko ZSP w Nowogardzie taki wniosek 

złożył.  

Pani Krystyna Jaworska – Dyr. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

dodała, że pewnie więcej jednostek nie było zainteresowanych zakupem 

takiego autokaru skoro nie było innych wniosków. Program ten jest 

realizowany już od wielu lat wiedza w powiecie na ten temat jest duża i wiele 

jednostek już z tego programu skorzystało.   
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Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Starosty, czy Zarząd 

Powiatu dofinansuje obchody 40-lecia Szkoły w Nowogardzie, której dyr. jest 

Pan Sitkowski? Radny dodatkowo zapytał dlaczego nie ma żadnej informacji 

w opinii Zarządu do wykonania planu finansowego szpitala o stanowisku 

Komisji Rewizyjnej, która między innymi nie wyraziła zgody na udzielenie 

szpitalowi kredytu z budżetu powiatu?    

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że właśnie na dzisiejszym 

posiedzeniu Zarządu wniosek o dofinansowanie obchodów szkoły został 

pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu. 

Na drugie pytanie radnego Lembasa odpowiedział Starosta T. Stanisławski, 

który stwierdził, że Zarząd wyraził zaniepokojenie złą sytuacją finansową 

szpital, a sprawa kredytu dla szpitala będzie omawiana na najbliższej sesji                  

w maju.  

Radny W. Tunkiewicz poprosił Starostę o przybliżenie tematu dot. zakupu 

dwóch mieszkań na rynku wtórnym w m. Mosty w celu uregulowania kwestii 

najmowanych mieszkań w budynku b. oficyny w Mostach przy 

Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej, jaką kwotę Zarząd 

postanowił przeznaczyć na ten celi skąd zamierza te środki wziąć?    

Dodatkowo radny zapytał dlaczego zarząd podjął decyzję o umorzeniu 

wierzytelności w kwocie 25.529,18 z tytułu opłaty za pobyt dziecka                        

w rodzinie zastępczej?     

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że dwie rodziny zamieszkują na 

terenie tzw. domu dziecka w Mostach i powiat musi tym rodzinom zapewnić 

lokum. Dlatego zarząd postanowił zakupić dwa mieszkania na własność 

powiatu, które będzie je wynajmować tym osobom.  

Następnie Pani K. Jaworska – dyr. PCPR odpowiedziała, że umarzanie tak 

wysokich kwot dot. rodzin zastępczych jest koniecznością dlatego, że rodziny 

biologiczne nie są w stanie zapłacić za pobyt dzieci w placówkach. Po 

przeprowadzeniu postępowania egzekucyjnego w administracji, które okazuje 

się nieskuteczne w stosunku do tych rodzin Zarząd jest zmuszony do 

umarzania tych kwot.  

Godz. 1400 – obrady sesji opuściła radna G. Rybicka i radny M. Guzikiewicz – 

stan Rady 15 radnych.  

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych za rok 2009, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 

30 kwietnia br.  

Ponadto Przewodniczący poinformował, iż 28.04.2010r. o godz. 900 odbędzie 

się rozprawa z powództwa Pana Marka Machnickiego.  
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Ad.6. Radny Wojciech Włodarczyk zwrócił się do Starosty o poruszenie na 

Konwencie Starostów tematu dot. trudnej sytuacji finansowej policji tzn. 

braku środków na podstawowe wydatki rzeczowe oraz na problem  

odchodzenia ze służby doświadczonych policjantów na wcześniejsze 

emerytury. Powoduje to, iż kadra jest coraz młodsza, a zarazem bez 

doświadczenia. Radny wnosi o podjęcie działań ukierunkowanych na zmiany 

systemowe w policji.   

Radna Danuta Domaradzka zapytała, czy sesje mogłyby być zwoływane na 

inne dni, aniżeli w czwartki? 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, iż pod ten dzień jest 

ułożona praca Zarządu i Radcy Prawnego, który obsługuje sesje, a poza tym 

do końca tej kadencji pozostaną jeszcze do zwołania tylko dwie lub trzy sesje 

więc nie ma sensu tego    

Ad.7. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli 

odpowiedzi na piśmie.  

Ad.8. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc dokonał o godz. 1410 dokonał zamknięcia XXXIII sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

 Witold Kaleczyc  

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                       

Agata Ostrowska  

Goleniów 10 maja 2010r.  

   

 


